
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 12.07.2023 г 

Днес, 12.07.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-8073/05.06.2023 г. и становище № 

СОА23-ВК08-8073/2/30.06.2023 г. относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем за срок от 5 години на 

помещение № 1 със застроена площ 14,40 кв. м, находящо се в самостоятелен обект 

в сграда (здравен център) с идентификатор 49206.2633.9139.1.1, разположен в 

южната част на едноетажна сграда (битов комбинат) с идентификатор 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



49206.2633.9139.1, представляваща публична общинска собственост, находяща се 

на улица “Васил Левски” № 40 в село Мрамор, Район “Връбница” 

 

Д-р Койчев – Има корекция в правните основания в становището на Д. Барбалов. 

 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага от 

правните основания да отпадне текстът „...и ал. 2...“ 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-8315/1/08.06.2023 г. и становище № 

СОА23-ВК08-8315/2/14.06.2023 г. относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на имот -  частна 

общинска собственост, находящ се на територията на СО, р-н ,,Връбница“,  м. „с. 

Волуяк”, ул. „Зорница” № 32. 

Мл. Младенов – Помещението се отдава за кабинет на личен лекар. 

 

Д-р Койчев – чудесна инициатива, има нужда от лични лекари. Дано да има кандидати. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 



Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-5851/19.04.2023 г. и становище № 

СОА23-ВК08-5851/3/27.06.2023 г.  относно учредяване на безвъзмездно право на 

ползване на Фондация „Сошъл Фючър“, за срок от 10 (десет) години,  върху имот 

– частна общинска собственост 

К. Павлов – Фондация „Сошъл фючър“ се занимава с хора с увреждания, има доста 

мащабна и разклонена дейност. Вече имат център на територията на „Лозенец“, Център 

„Джамба“ за квалификация на хора с увреждания и за по-лесната им интеграция в 

трудовия пазар. Често се вижда името в различни медийни публикации. В доклада 

става дума за двуетажна сграда, намира са на ул. Люботрън, със ЗП 67 кв.м. с 

предназначение – жилищна сграда. Там е живяло дълго време възрастно семейство. В 

момента е общинска собственост. Няма постоянен градоустройствен статут. Ако 

възникне пожар или нещо друго я повреди, тя завинаги ще изчезне. Моето желание е да 

спасим сградата, като я отдадем под наем на тази фондация.  

 

Д-р Койчев – С този аргумент Вие обосновавате срока, за което съм съгласен. 

 

М. Христова – За в бъдеще е добре да се дава проектно-сметна документация за 

нуждата от ремонт. В Холандия сме виждали подобни фондации, които адаптират хора 

с увреждания. Явно фондацията развива доста сериозна дейност. Явно я искат за 

разширяване на кетъринг-дейността. Не знам дали плащат нещо на тези младежи. Това 

не е предмет на доклада. Наистина е един метод на социализация, но и за печалба. Аз 

ще подкрепя доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение съгласно 

становището на Д. Барбалов. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-7201/16.05.2023 г. и становище 

СОА23-ВК08-7201/2/29.06.2023 г. относно провеждане на публично оповестен 



конкурс за отдаване под наем, за срок от 10 (десет) години, на нежилищен имот - 

частна общинска собственост 

А. Вълчинов – зам.-кмет на р-н „Оборище“ – Става въпрос за кабинет на бул. Д. 

Николаев 26, от 24 кабинета, предоставени досега, този кабинет не е имал кандидат да 

го наеме. Другите кабинети също са отдадени за 10 години. Затова сме го направили 

така. Кабинетът е малък. Вие преценете за колко години да е. 

 

Д-р Койчев – Този дълъг срок ще бъде по-атрактивен за наемане. 

 

А. Вълчинов – Разбира се. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

 

Заседанието от т. 5 до т. 9 се води от Милка Христова. 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-6403/04.07.2023 г. относно 

приемане годишните финансови отчети и годишните доклади за дейността за 2022 

година на общинските еднолични дружества с ограничена отговорност и 

едноличните акционерни дружества, освобождаване от отговорност на 

управителите и членовете на съветите на директорите, разпределение на 

печалбата по годишните финансови отчети за 2022 г., попълване на фонд 

„Резервен" и изплащане на дивиденти. 

М. Христова – това е традиционен доклад, около 500 страници. Ние вземахме 

становища, когато се приемаха ГФО в комисията, която беше създадена за целта. 

 

Д-р Койчев – мисля, че Вие изчерпателно обяснихте ситуацията. Наскоро имахме и 

конкурси, които отново засегнаха бизнес програмите и визията. Говоря специално за 

лечебните заведения. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 7 

Против - 

Въздържали се 1 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – въздържал се 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-6401/04.07.2023 г. относно 

приемане на годишните финансови отчети и годишните доклади за дейността за 

2022 г. на общински дружества в ликвидация. 

 

М. Христова – Тук са наши дружества, с изключение на „Метрострой“. Имаме още 

един доклад, който е свързан с МЦ ХVІ. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-6402/04.07.2023 г. относно 

определяне на регистрирани одитори за извършване на одиторски контрол и 

заверка на годишните финансови отчети за 2023 г. на търговските дружества със 

100% участие на Столична община в капитала. 

 

 



М. Христова – това също е рутинен доклад, описано е кои дружества трябва да имат 

одитори, кои ще бъдат одитирани поради повишен риск. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-322/2/06.07.2023 г. относно даване 

разрешение на „Диагностично-консултативен център XXII - София“ ЕООД да 

сключи договор за наем на помещения, находящи се в сградата на лечебното 

заведение за срок от 5 (пет) години. 

Д-р Койчев – Това са кабинети за стоматолозите, специалисти по дентална медицина. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 



По т. 9 от дневния ред: Доклад № СОА23-ТД26-9352/2/06.07.2023 г. относно даване 

разрешение на „Диагностично-консултативен център VIII - София“ ЕООД да 

сключи договор за наем на помещение, находящо се в сградата на лечебното 

заведение за срок от 10 (десет) години. 

 

М. Христова – Става въпрос за хоспис на територията на лечебното заведение, 

коментирахме полезността от такова заведение. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 10 от дневния ред: Писмо № СОА23-ВК66-6413/04.07.2023 г. относно отчет за 

дейността по предоставяне на психологическа помощ. 

Д-р Койчев – това са психолозите, които назначихме в болниците. Има отчет и от 

изпълнителите, сега от д-р Барбалов. Гласувахме и доклад за продължаване на 

договорите им с още шест месеца. 

 

Комисията приема отчета. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Писмо № СОА23-НЦ62-525/1/04.07.2023 г. относно 

предложение за реализиране на профилактичен здравен проект за сътрудничество 

и обхващане на всички първокласници на територията на Столична община. 



 

Комисията отлага разглеждането на предложението поради отсъствието на вносителя. 

 

По т. 12 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-343/30.06.2023 г. относно 

закупуване на медицинска апаратура за нуждите на ЛЗ и извършване на частичен 

ремонт на фасадата на МБАЛ „Княгиня Клементина“-София ЕАД със собствени 

средства 

 

Д-р Койчев – това е една амбициозна програма за закупуване със собствени средства на 

медицинска техника, легла, физиотерапевтична апаратура. И една СМР. Описани са 

подробно. Обща сума е 392 000 лв. с ДДС собствени средства. 

 

Д-р Петров – Това е апаратура, носилки, легла, крайно необходими за болницата. 

Затова предприехме това със Съвета на директорите да се вземе това решение за 

закупуването им със собствени средства. Легла за реанимация, колички по една за 

отделение. Апаратурата също я купуваме чисто нова, заменя се стара апаратура, която 

дефектира и части не могат да се намерят. 

 

Д-р Койчев – Ще подготвим доклад. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Заседанието по т. 1 доп. се води от Милка Христова. 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-349/2/10.07.2023 г. относно 

даване съгласие Столична община да разходва бюджетни средства за погасяване 

на задължения на „Медицински център ХVІ-София“ ЕООД – в ликвидация и 

суброгиране в правата на удовлетворените кредитори 

 

М. Христова – Аз съм един от съвносителите. Това ДКЦ има сграда, която авно много 

се харесва. И някой ЧСИ реши да я описва. Ще видим какво ще покаже проданта, която 

трябва да проведе ликвидаторът. Задълженията трябва да се изчистят, за да може да се 

тръгне към продажба на сградата. Ако ви прави впечатление, около 130 000 лв. са за 

вода, която се оказа, че е потребена от автомивката. Също не мога да си обясня и 

високите сметки за ток. Няма как да има такива разноски. Не може да има по-малко за 

парно, отколкото за ток. Аз ги приемам тези неща като лична обида към нас – 

общинските съветници. Доказано е, че този господин в автомивката мие колите с 

крадена вода, наша вода. Смятам, че това е проблем, който трябва да се реши от 

Столична община. Може да се заведе дело за неоснователно обогатяване, но не съм 

оторизирана да го заведа. 

 



Д. Димитрова – Предложение за промяна в две от точките в проекта за решение от г-н 

Барбалов: 

 

1. В т. ІV, изречение второ да придобие следната редакция: „Ликвидаторът следва да 

декларира пред дирекция „Финанси“, че същото по основание и размер задължение не е 

било погасено чрез плащане, в т.ч. по друго изпълнително дело.“ 

 

2. В т. VІ, изречение второ да придобие следната редакция: 

 

„Към всяко искане ликвидаторът следва да декларира и/или представи документи, 

удостоверяващи основанието и размера на задължението, кредитора и банковата 

сметка, по която следва да бъде преведена сумата, както и да декларира 

обстоятелството, че същото по основание и размер задължение не е било погасено и че 

не е било и не е предмет на друго изпълнително дело.“ 

 

Текстовете ги има, но трябва да се допълнят, че не е само по изпълнително дело. 

 

М. Христова – коментирахме с г-жа Димитрова съмнение да не би да има образувано 

повече от едно дело за едно и също вземане. Не е изключено. Това е съвсем резонно, 

което се предлага. Предлагам да гласуваме проекта с това допълнение. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-279/1/06.07.2023 г. относно 

делба на поземлен имот с идентификатор 68134.202.147, ползван от Четвърта 

многопрофилна болница за активно лечение – София ЕООД и образувано 

гражданско дело № 6078/2022г. по описа на Софийски районен съд, 57 състав. 

 

 

Комисията изслуша юриста на болницата и юрист от отдел „Правна координация“ за 

предпритите действия за защита интересите на болницата и общината в съдебното 

заседание. Делото е отложено за следващия месец. Юристите посочиха какви 

аргументи ще използват. 



Комисията приема за сведение информацията, подадена от изп. директор. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 13 от дневния ред: Разни 

1. Комисията изслуша д-р В. Заяков – управител на ДКЦ V-София ЕООД във 

връзка с подадени заявления за продължаване на договор за наем и за наемане на 

други помещения от досегашен наемател в сградата. 

Управителят внесе писмено своите въпроси, след което ще бъдат дадени становища по 

всеки един от тях. 

Д-р Заяков - Казусите са с молба за становища и молба за указания как да се процедира. 

Д-р Борисов имаше сключен договор, тогава ние нямахме специалисти-дерматолози. Аз 

нямам нищо против да му бъде отдаден кабинетът под наем. Ако предложа процедура 

означава, че имам желание да наруша наредбата. Това няма да навреди на работата на 

ДКЦ. Пацинтите му няма да го сменят с друг, ще го следват. 

Във втория случай за наемане на още площи от г-н Русев молбата е за становище  как 

да процедирам с оценка на риска. Той вече наема два обекта с обща площ, която е над 

700 кв.м. Има желание да вземе още 400 кв.м. Това го прави наемател на 1/10 част от 

площта на ДКЦ. Ако нещо се случи с някое от юридическите лица, това би било удар 

по ДКЦ, когато само един наемател с такава голяма площ стане проблемен. Надявам се 

бизнесът му да продължава да върви добре. Проектът е за детско здравеопазване. Няма 

нищо общо с това, което прави до момента. Това би било полезно за ДКЦ. Той има 

потенциал да го изпълни. Това ще са кабинети, в които той ще иска да назначи 

специалисти в различни специалности на детските болести. Те трудно се намират. 

 

Д-р Койчев – Очевидно това е човек, който разбира от здравеопазване. Районът е много 

бързо развиващ се. 

 

Д-р Заяков – Имам я площта. Ще си групираме нашите специалисти на едно място, за 

да си обособи своите специалисти. Всеки ще може да се яви на конкурс. Ако дадем за 

медицински център изобщо, ще ни бъде конкуренция. Ние нямаме детски специалисти. 

Ще искаме да се обособи отделна партида за електрозахранване. Ще имам изискването 

да не се пипа системата за топлофикация. Всички тези неща са обсъдени. Той прави 

големи и хубави инвестиции. За мен е прекрасен проект, но като се направи сметка 

колко площ ще се отдаде на един наемател, попадаме и в оня казус за 5% от РЗП по 

наредбата. Без вашите указания няма да харча пари за оценка, тя ще струва доста пари. 

Той строи медицински център, но в Пловдив. Проектът е голям и хубав. 

 

Д-р Койчев – Нека да видим писмото от него. А д-р Борисов захранва ли ДКЦ с 

направления? 

 

Д-р Заяков – Да, изключително колегиални отношения имаме. 



 

 

 

2. Комисията изслуша д-р Л. Янкулов – управител на ДКЦ ХХVІІІ-София ЕООД - 

и А. Грозданова - гл. счетоводител - за актуалните проблеми в дружеството след 

встъпването в длъжност на новия управител и проблемите, които са установени. 

Гл. счетоводител запозна комисията с размера на приходите, разходите и 

задълженията на дружеството. Управителят докладва за състоянието на сградния 

фонд, необходимостта от ремонти на покрив, асансьор, подмяна на остаряло 

оборудване и мебели в кабинетите. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 13.20 часа. 

Протоколът е изготвен на 13.07.2023 г. 
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